
            
  
Schriftelijke vragen: Montessorischool 
 

7 december 2023 

*mondeling gesteld in de commissie AZ. College heeft aangegeven daar schriftelijk op terug te komen. Dat 

is tot op heden (16 januari 2024) nog niet gebeurd.   

 

Geacht college, 

 

Ons is ter ore gekomen dat het college van plan is om de bewoners van de voormalige Montessorischool 
er uit te laten zetten om er statushouders en/of vluchtelingen van wsch. de Picassolaan in Alkmaar te 
plaatsen. Als het gaat om plaats maken voor nieuwbouw, zoals het plan is, is dat natuurlijk waar de 
bewoners van de school ook op hebben gerekend. We zijn ermee bekend dat de contracten voor antikraak-
wonen altijd opgeschort kunnen worden als er nieuwe plannen zijn. De huidige bewoners wonen hier 
echter ook in verband met een noodsituatie. 
 
1. Klopt het dat het college dit van plan is of dit overweegt? 
2. Als het antwoord ja is, waar moeten de mensen die nu in het schoolgebouw wonen naar toe? Is er een 

afspraak met KennemerWonen om de huidige bewoners een huis aan te bieden? 
3. Op deze lokatie gaan binnen afzienbare tijd blijvende woningen gebouwd worden. Gaan we de 

noodsituatie van de ene groep voor die van de andere verruilen ten koste van mensen die nu tijdelijk al 
een huis hebben?  

4. Mag het tijdelijke huurcontract van antikraakgebouwen opgezegd worden, ongeacht of de opzegging te 
maken heeft met een toekomstbestendige andere bestemming of niet? 

5. Heeft het college zich voorbereid op maatschappelijke weerstand hier tegen? 
6. Vindt het college het verantwoord dat mensen die nu al een tijd lang in onzekere en slechte 

omstandigheden op de Picassolaan wonen, doorgeschoven worden naar een oud en afgeschreven 
schoolgebouw waar ze alweer niet verder kunnen met hun integratie en hun leven? En zeer 
waarschijnlijk na korte tijd alweer uit zullen moeten verhuizen. 

7. In welke richting ziet het college een structurele en goed-werkende oplossing waardoor 
doorschuifproblemen in de toekomst voorkomen kunnen worden? 

8. Aanvullende vraag 16 januari 2024: Ondertussen zijn er mensen van een aannemer langs geweest om 
het gebouw van binnen op te meten. We vragen ons dus bijkomend af wat daar de bedoeling van is, en 
waarom de gebouwendienst (of hoe dat ook heet?) van de gemeente zelf die opmeting niet heeft 
gedaan. 
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